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WT-1100重型多功能气动帰码(W)打孔器
WT-1100 heavy multifunctional pneumatic angle code (pin) puncher

在不更换模具的情况下，直接打欧标槽，偏心漕的孔。

把靠尺按下去，可打K槽的孔。可根据不同工厂，不同尺

寸的铝型材定制模具。气压保证在6.3kg,可打实厚2. 5mm

以下的铝型材的孔。

In the case of not changing the mold, directly punch the holes of European

standard groove and eccentric groove. Press down the guiding ruler to drill

the hole of K groove. Molds can be customized according to different factories

and different sizes of aluminum profile. The hole of aluminum profile with

actual thickness less than 2.5mm can be drilled when the air pressure is 6.3kg.

WT-1050F中型夠能气动角码(销钎)打孔器
Wt-1050F medium sized multifunctional pneumatic angle code (pin) puncher

在不更换模具的情况下，直接打欧标槽，偏心槽的角

码孔或销钉孔，把靠尺按下去，可打K槽的角码孔或销钉孔。

可根据不同工厂，不同尺寸的铝型材定制模具。气压保证

在6.3kg,可打实厚1.2mm以下的角码孔或05mm孔厚度在

2. 0m厚度的销钉孔。

In the case of not changing the mold, directly punch the European standard

groove, eccentric groove angle code hole or pin hole, press down the guiding

ruler to punch the K groove angle cade hole or pin hole. Molds can be

customized based on different factories, different sizes of aluminum profile.

When the air pressure is 6.3kg, the corner code hole with a real thickness of

less than 1.2mm or the pin hole with a thickness of 05mm and a thickness

of 2.0mm can be drilled.



WT-1100A重型气动异形排水打孔器
WT-1100A heavy pneumatic special-shaped drainage puncher

专利产品，仿冒必究 专利号：ZL2016 2.0245217.3 /
Patent Number----------------------孑--

可根据不同工厂不同尺寸的型材定制各种蝴蝶形、长方

形、椭圆形打孔器

We can customize various butterfly shaped, rectangular and oval puncher

according to different size profiles of different factories.

WT-1050气动注胶打孔器
WT-1050 pneumatic rubber injection puncher

可打各种铝型材的注胶孔，孔径为05mm.也可根据

客户需要，定制各种孔径的打孔器。

It can drill the glue Injection holes of various aluminum profiles, with the

diameter of 5mm. It can also customize the puncher with various diameters

according to the needs of customers.
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WT-1100B重型气动隐形排水打孔器
WT-1100B heavy duty pneumatic invisible drainage puncher

专利号：ZL2016 2.0245217.3
Patent Number

可根据不同工厂不同尺寸定制，尺寸不超过30mmX4mm

以下的各种隐形排水打孔器。

According to different sizes of different factories, it can be customized all

kinds of invisible drainage puncher below the size of 30mmX4mm.

It can be customized, according to different sizes of different factories, various

Invisible drainage puncher with the size no more than 15mmX3mm.

WT-1050G中型气动隐形排水打孔器
WT-1050G medium sized pneumatic invisible drainage puncher

可根据不同工厂不同尺寸定制尺寸不超过15nmX3mm

的各种隐形排水打孔器。
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WT-1050T中型气动排水打孔器
WT-1050T medium sized pneumatic drainage puncher

专利号：ZL2016 2.0245217.3
Patent Number

可根据不同工厂不同尺寸定制尺寸15mnX2nin的长方形

排水孔和20mm X 8mm蝴蝶形排水孔的打孔器。

According to different sizes of different factories, it can be customized

puncher for rectangular drainage hole with the size of 15mm x 2mm and

butterfly drainage hole with the size of 20mm 8mm.
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气动轻钢龙骨枪 WT-1050C
Pneumatic Light Steel Keel Gun

气动轻钢龙骨枪是一种常用建筑工具，

用于将二层轻钢龙骨冲压后连接起来，国

内外市场上现有龙骨钳都是手动的，使用

时必须由二人共同操作，一人将二层龙骨

捏住，另一人两手握住二个手柄用力挤压

完成一次冲压作业，缺点是，劳动强度大，

施工质量低，费时费工。

本产品结构新颖，使用十分方便，头

部根据现场需要可360度轻松旋转，可由一

人完成操作，劳动强度低，冲压后粘接牢

固，效率比手动提高5-10倍。可终身免费

维修，冲针确保10万次以上。
Hlsa common ixckSog tocl. which h used to connect two layer fight steel keel

after stamping.The existing fed too's on the market at homo and abroad are

mwal and need two persons operata together Ono holds tho two layers of iho

tho other holds the two handles and squeezes them to completo a

•tamping operaSon.The cSsad'/antace cf tho manual eno Is high labor intensRy;

tow con«trtjctlon quality Waste taw and laboc

Tha pneumaUc Ught Gtcd toel gun la with new ctruduro end easy to opera to. Tho

head can easCy rclato 360 degreo ccwaEng to tho eceno of tho sita. Ono

P«raon can compte!o tho opcraton. Lc.? labor intensity clrong adhesion after

ttamping.Tho efficiency b raised 5-10 times mor。thon that of manual

operaUofL UfcJong mainlcnanco freo. Punching nectfa io guaranteed 100,000 times abovo.
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WT-1050 气动打孔器
Professional Pneumatic Puncher

WT-1050B

WT-1100C

最大孔边距2.5公分
The maximum hole margin 2.5cm

目前市面上老款的气动打孔器普遍存在易损坏，返修率高，维修困难

等缺陷，増加了使用成本，我公司根据市场需求开发了这款气动打孔器，

并进行了国家专利申请

本产品适用于五金加工，广告字制作，汽车维修、板金等行业。点焊

或刨接材料的小面积冲孔特别是广告加工行业，用于金属字牌、发光字加

工过程中所需的螺丝柳钉孔、漏水孔等打岀的孔平齐美观 解决了电钻开

孔困难容易打偏的问题，是厂家必备工具，大大提高工作效率

At present, the old pneumatic puncher on the market has the common defects,
as easy to damage, with high repair rate and hard to maintenance, etc., which
increased cost of use.Ib meet the market demand, our company has developed
this new type pneumatic puncher and has applied for national patent.

This puncher is suitable for hardware processing, advertising word production.
car maintenance, sheet metal industries, etc. Spot welding or riveting material for
small area punching, especially advertising processing industry, e.g. rivet hole
and leak hole required for metal word plate and luminous word processing.The
holes made by this pneumatic puncher look smooth and nice, which solves the
problem that electric drill is difficult to make the hole and easily to deflected.
Therefore, this pneumatic puncher is an essential tool and greatly improves the
working efficiency;

规格型号
MocMNo.

扌丁孔直径(mm) 打孔板厚(mm)
进汽援头

Intotport
(N)PT

空代压力
Air

(psi)

■大边孔距
Max. bow

(mm)

WT^1050 3.2、4.2、5

铝板W1.5

镀锌板W1

不锈钢板W0、8
SaMett 侦 shMtwS

1/4- 90 25

WT-1050B(中攻)

Medium sized
3.2、4.2、5、6、

7、8、9、70

铝板W2
裏拜虹2

不镌钢板W1.5
StiinimsMMXLS

1/4M 90 25

WT-1100C(■制
Heavy duty

4.2-12

铝板2T
Akriraun 2-4
镀锌板1,5-2.5

不UMR板1-2
1/4- 90 25
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